



OUR EXPEDITION TEAM

Henryk Wolski

Historian / Historiker

EN Having been an enthusiastic sailor since boyhood, **Henryk Wolski** (Poland) worked after his university studies as a sailing instructor and skipper and organized concept sailing trips under historical mottos. Another facet of Henryk's life is the love to adventurous

DE Seit frühester Jugend mit der Seefahrt verbunden, machte er bald nach dem Studium seine Berufung zum Beruf und arbeitete als Segellehrer und Skipper, Später veranstaltete Segelreisen Concept Sailing, meistens nach historischen Motto. Umrundete Nordpol und nahm teil an der

expeditions. He was a member of ICESAIL Expedition that sailed around the North Pole and an expedition that retraced Sir Ernest Shackleton's famous voyage. Henryk organized different expeditions like following the tracks of the Vikings across the

Shackleton Expedition mit Arved Fuchs. Organisierte verschiedene Expeditionen wie Auf den Wikinger Spuren quer durch europäischen Kontinent in dem Nachbau eines Wikingerschiffes, oder „Darwin & Tierra del Fuego“ auf dem Nachbau eines Walfangbootes in den Gewässern des

European continent, or Expedition “Darwin & Tierra del Fuego” s with a replica of a whale boat. Since 2000, Henryk has been working regularly as expedition leader and lecturer on cruise ships, especially in the Antarctic, the Arctic and the Amazon.

Beagle-Kanal in Feuerland durch. Seit dem Jahr 2000 arbeitet Henryk regelmäßig als Expeditionsleiter und Lektor auf Kreuzfahrtschiffen, vor allem in der Antarktis, der Arktis und auf dem Amazonas.